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INTERPELACJA 

 

w sprawie budowy nawierzchni ulicy Łąkowej od ul. Kasztanowej do  

ul. Lipowej 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o budowę nawierzchni ulicy Łąkowej od 

ul. Kasztanowej do ul. Lipowej. 

Brakujący odcinek liczy około 150 metrów i jest jedynym, który pozostał 

do wykonania w tej części dzielnicy. 

Ulica stanowi dojazd do dwóch dużych bloków mieszkalnych oraz kilku 

domów. 

Proszę, aby wpisać do programu budowy dróg wskazany fragment ulicy 

Łąkowej, a jeśli nie będzie to możliwe, to proszę przyjąć zadanie do realizacji 

podczas prac nad budżetem 2025 roku. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

        
 

 


